Information on Sales Arrangements 銷售安排資料

Name of the development: 發展項目名稱:	Gateway ·Square Mile 利奧坊·首隅
Date of Sales Suspended:	From 25 June 2025
停售日期:	由 2025 年 6 月 25 日起
Number of specified residential properties	2
that will be suspended for sale:	
停售的指明住宅物業的數目:	
Description of the residential properties that will be suspended for sale:	
停售的指明住宅物業的描述:	
The following flat(s):	
以下單位:	
16J, 21J	
Other matter:	
其他事項:	
 	
The sales arrangements in respect of those residential properties which will not be suspended for sale	
as set out in the previous document containing the sales arrangements will remain unchanged.	
在之前載有銷售安排的文件所列但不會停售的住宅物業,其銷售安排維持不變。	
Hard copies of a document containing information on the above sales arrangements are available for collection by the general public free of charge at (1) Gateway•Square Mile Sales	
Office, Shop 407, 4/F, Mira Place 1, Tsim Sha Tsui, Kowloon; and (2) 75/F, TWO International	
Finance Centre, Central, Hong Kong;	
 載方上滑架住字框的姿料文件印卡数(1) 五鹤小沙阳羊蘑菇磨棋	
載有上述銷售安排的資料文件印本於(1) 九龍尖沙咀美麗華廣場一期4樓407號舖 利奧坊・首隅	
售樓處; (2) 香港中環國際金融中心二期75樓 可供公眾免費領取。	
Date of issue (發出日期): _25-June-2025 (2025年6月25日)	
2 acc of 155 acc (13 m m /94) · 25 same 2025 (2025—6) [25 m]	